
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK 
Datum: 7. 2. 2017 od 15.00 

Místo: Hollar, místnost č. 212 

 

Přítomni: 
Za pedagogickou komoru: 

RNDr. Michal Červinka, Ph.D.; PhDr. Ondřej Ditrych, MPhil., Ph.D.; PhDr. David Emler, 

Ph.D.; doc. PhDr. Jan Halada, CSc.; Mgr. Michal Paulus; PhDr. Vilém Novotný, Ph.D; PhDr. 

Kamil Švec, Ph.D.; Mgr. Tomáš Weiss, M. A., Ph.D. 

 

Za studentskou komoru: 

Bc. Miroslav Čermák; Ema Fischerová; Mgr. et Mgr. Markéta Havelková; PhDr. Karel Höfer; 

Bc. Jaroslav Ježek; Mgr. Karolína Musilová; Mgr. Bc. Tereza Svobodová, B.A.; Pavel 

Martiník 

 

Omluveni: Ing. Mgr. Olga Angelovská; Mgr. Karel Svoboda, Ph.D.; Mgr. Sandra 

Štefaniková; Libor Ulrich 

 
Hosté: Děkan FSV UK PhDr. Jakub Končelík, Ph.D.; proděkanka pro zahraniční styky PhDr. 

Zuzana Kasáková, Ph.D.; proděkan pro vnější vztahy doc. MgA. Filip Láb, Ph.D.; proděkan 

pro rozvoj JUDr. PhDr. Tomáš Karásek, Ph.D.; pověřený tajemník Mgr. Tomáš Gec; doc. 

Mgr. Jaromír Krejčí, Ph.D.; PhDr. Petr Bednařík, Ph.D.; předseda AS UK PhDr. Tomáš 

Nigrin, Ph.D.; ředitelka IKSŽ PhDr. Alice Němcová Tejkalová, Ph.D. 

 

 

1. Zahájení a informace o činnosti předsednictva AS FSV UK 
 
D. Emler zahájil jednání AS FSV UK a přivítal hosty. Předsednictvo se od minulého 

zasedání 6. 12. nesešlo. 

 

Usnesení č. 1: AS FSV UK bere na vědomí informace o činnosti předsednictva za uplynulé 

období. 

Schváleno tichým souhlasem. 
 
 



2. Schválení návrhu programu a zápisu z minulého jednání AS FSV UK 
 
D. Emler představil program zasedání. Jednatel M. Čermák navrhl spojit původně plánované 

dva jednotlivé body ohledně jmenování nových proděkanů do bodu jednoho. 

 
Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje upravený program zasedání 7. 2. 2017. 

Pro: Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Čermák, Fischerová, Havelková, Höfer, 

Ježek, Musilová, Svobodová 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Martiník 

Nepřítomni: Angelovská, Ulrich, Štefaniková, Červinka, Svoboda, Weiss 

Schváleno 
 
Usnesení č. 3: AS FSV UK schvaluje zápis ze zasedání 6. 12. 2016. 

Pro: Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Čermák, Havelková, Höfer, Ježek, 

Musilová, Svobodová 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Martiník, Fischerová 

Nepřítomni: Angelovská, Ulrich, Štefaniková, Červinka, Svoboda, Weiss 

Schváleno 

 
3. Zprávy z komisí  

 
Ekonomická komise se sešla před zasedáním jedenkrát - 6. února - a řešila aktualizaci 

dlouhodobého záměru FSV UK. Připomínky budou prezentovány v samostatném bodě. K. 

Švec se rovněž účastnil prosincového zasedání kontroly rozpočtu FSV UK, kde nebyly 

shledány žádné problémy. 

 
Legislativní komise se nesešla. 

 
Studijní komise se sešla před zasedáním AS FSV UK, projednávala aktualizaci 

dlouhodobého záměru FSV UK a návrh rozpočtu stipendijního fondu na rok 2017. Dále 

řešila problematiku přerozdělování stipendií za mobilitu a otázku jmenování nových 

proděkanů. 

 



 
Komise pro rozvoj se sešla dvakrát. Na prvním zasedání řešila otázku Google Apps, 

číselných emailů a dlouhodobý záměr. Ze zasedání vyplynul podnět, zdali by studenti, kteří 

přímo požádají o jmenný mail, měli mít šanci tento mail užívat. 

Ohledně Google Apps komise doporučuje snahu o větší využívání aplikací, které tato služba 

umožňuje, např. Google Classroom. 

Otázka Dlouhodobého záměru FSV UK a jeho aktualizace bude řešena v samostatném 

bodě. 

Komise pro rozvoj dále poptává vytvoření důstojné šablony FSV UK pro prezentace či pro 

formální dokumenty studentů a zaměstnanců. 

Dále komise pro rozvoj poptává současný stav otázky insignií, licencí MS Office a situaci 

ohledně projektu OP VVV v Jinonicích. 

Na druhém zasedání komise pro rozvoj řešila aktualizaci dlouhodobého záměru FSV UK. 

 

F. Láb reagoval za vedení FSV UK. Otázku jmenných mailů proděkan Láb podpořil a zjistí 

technickou možnost tohoto převodu. Doplnil jej proděkan Karásek a děkan Končelík. 

Vedení se vyslovilo umožnit aktivním studentům získat jmenný mail bez problému, pokud 

požádají s krátkým vysvětlením, proč o jmenný mail žádají. 

Dále proběhla diskuse ohledně podnětů komise pro rozvoj v oblasti Google Apps a 

prezentace FSV UK. 

 
Sociální komise se nesešla. 

 
4. Informace z vedení FSV UK 

 
Děkan informoval o situaci ohledně insignií. Sochař Oliva pracuje na zadání, prototyp bude 

prezentován na schůzce J. M. rektorovi UK Zimovi a prorektorovi Roytovi. 

Proděkan Karásek přiblížil průběh vyjednávání licencí MS Office. Celá záležitost se řeší 

centrálně přes rektorátní ÚVT. Počítá se s výsledkem, kdy každý zaměstnanec a student 

bude mít volných až pět licencí v nejvyšší “profesionální” verzi, kterou Microsoft nabízí. 

Novinky ve věci OP VVV představí proděkan T. Karásek na příštím zasedání komise pro 

rozvoj.  

 
 



5. Vyjádření senátu k návrhu kandidátů na funkce proděkanů FSV UK (doc. Krejčí, 
dr. Bednařík) 

 
Děkan představil své kandidáty na funkce proděkanů J. Krejčího a P. Bednaříka. Vysvětlil 

důvody, proč je agenda rozdělena mezi dva proděkany a proč je jeden z nich z FF UK. 

Proděkan pro vědu by měl v první řadě navrhnout parametry auditu vědy na půdě FSV UK. 

Stěžejní rolí proděkana pro kvalitu a koncepci studia a postgraduální studium by měla být 

implementace nových vnitřních předpisů FSV UK. 

 

Kandidáti na proděkany se stručně představili a odpověděli společně s děkanem na otázky 

senátorů ohledně možností jejich časového nasazení a portfolia jejich působnosti. Největší 

diskusi rozpoutala potřeba vědeckého auditu, kterým má být pověřen J. Krejčí. Děkan jej 

zdůvodnil potřebou identifikace stavu, ve kterém se fakulta nachází. Výsledkem první části 

diskuse bylo, že J. Krejčí má být pověřen navržením parametrů, nikoliv samotným 

provedením vědeckého auditu FSV UK. P. Bednařík se bude soustředit zejména na přechod 

FSV UK na institucionální akreditace a zlepšení PGS studia. 

 

Usnesení č. 4: AS FSV UK ustanovuje volební komisi pro hlasování o kandidátech na 

funkce proděkanů FSV UK ve složení Svobodová, Musilová, Čermák. 

Pro: Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Švec, Weiss, Fischerová, 

Havelková, Höfer, Ježek, Martiník 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Čermák, Musilová, Svobodová 

Nepřítomni: Angelovská, Svoboda, Štefaniková, Ulrich 

Schváleno 
 

Komise seznámila AS FSV s průběhem volby a vydala 16 hlasovacích lístků. Proběhla 

volba. 

 

Komise vybrala 16 platných volebních lístků a sečetla hlasy:  

doc. Mgr. Jaromír Krejčí, Ph.D. - 15 pro, 0 proti, 1 zdržel/a se 

PhDr. Petr Bednařík, Ph.D. - 15 pro, 0 proti, 1 zdržel/a se 

 

D. Emler přerušil zasedání AS FSV UK v průběhu sčítání hlasů na 5 minut.  



Usnesení č. 5: AS FSV UK souhlasí se záměrem děkana FSV UK jmenovat doc. Mgr. 

Jaromíra Krejčího, Ph.D. proděkanem pro vědu. 

Schváleno 
 

Usnesení č. 6: AS FSV UK souhlasí se záměrem děkana FSV UK jmenovat PhDr. Petra 

Bednaříka, Ph.D. proděkanem pro kvalitu a koncepci studia a postgraduální studium. 

Schváleno 
 

6. Aktualizace dlouhodobého záměru FSV UK 
 
Děkan J. Končelík představil dokument Aktualizace dlouhodobého záměru FSV UK.  
 

K. Švec za Ekonomickou komisi doporučuje plénu vzít Aktualizaci dlouhodobého záměru 

FSV UK na vědomí. EK představila usnesení, které předložila plénu AS FSV UK: 

Ekonomická komise vyzývá děkana k vytvoření seznamu pěti prioritních cílů a jejich 

konkretizaci, které budou realizovány do konce funkčního období děkana, včetně data 

naplnění a konkrétní osoby, jež bude mít za splnění odpovědnost. 

Dále Ekonomická komise vyzývá k transparentnímu a participativnímu jednání ve věci 

projektu rozšiřování areálu v Jinonicích, a to směrem jak k Akademickému senátu FSV UK, 

tak i směrem k akademické obci fakulty. 

Ekonomická komise vyzývá k vytvoření pracovní skupiny, která bude jednat o podobě a 

přípravě strategických dokumentů, které se dotýkají fakulty. 

 

Děkan souhlasil s vytvořením priorit, podpořil rozšíření informování o jinonickém projektu na 

příštím zasedání AS FSV UK. K. Höfer podpořil myšlenku ekonomické komise a vznesl 

podnět, kdy by pracovní skupina mohla fungovat v rámci komise pro rozvoj. O. Ditrych 

upřesnil představu o přípravě strategických dokumentů FSV UK. 

 

M. Havelková za studijní komisi přednesla usnesení, které nedoporučuje aktualizaci DZ 

přijmout. Popsala chyby, které studijní komise v dokumentu vadí, jak po stránce formální, tak 

po stránce obsahové. Studijní komise rovněž podporuje návrh ekonomické komise poptávat 

po vedení pět stěžejních úkolů - bodů, které vedení pokládá za reálné zvládnout a na které 

by se vedení mělo zaměřit. 
 



J. Ježek za komisi pro rozvoj sdělil, že vedení přislíbilo konkrétnost daných cílů uvedených 

v aktualizaci DZ, nikoli pouze stručné body. Komisi se nelíbí vizuální stránka dokumentu a 

rovněž jeho obsah. Komise pro rozvoj nedoporučuje schválit dokument. 

 
Proběhla diskuse o smyslu a poslání aktualizace DZ FSV UK.  

 
Usnesení č. 7: AS FSV UK schvaluje Aktualizaci dlouhodobého záměru FSV UK.  

Pro: Červinka, Emler, Paulus 

Proti: Ditrych, Novotný, Čermák, Fischerová, Havelková, Höfer 

Zdržel se: Halada, Ježek, Musilová, Svobodová  

Nepřítomni: Angelovská, Svoboda, Švec, Weiss, Martiník, Štefaniková, Ulrich  

Neschváleno 
 

Usnesení č. 8: AS FSV UK vyzývá vedení FSV UK předložit na příští zasedání AS FSV UK 

upravenou Aktualizaci dlouhodobého záměru FSV UK s vytyčením konkretizovaných priorit. 

Pro: Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Fischerová, Havelková, Höfer, Ježek, 

Musilová, Svobodová 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Červinka, Čermák  

Nepřítomni: Angelovská, Svoboda, Švec, Weiss, Martiník, Štefaniková, Ulrich  

Schváleno 

 

Usnesení č. 9: AS FSV UK zřizuje pracovní skupinu pro strategické dokumenty a pověřuje 

vedením Dr. O. Ditrycha. 

Pro: Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Čermák, Fischerová, Havelková, Höfer, 

Ježek, Svobodová 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Červinka 

Nepřítomni: Angelovská, Svoboda, Švec, Weiss, Martiník, Musilová, Štefaniková, Ulrich  

Schváleno 

 

 

 

 

7. Rozpočet stipendijního fondu na rok 2017 



 
Pověřený tajemník T. Gec vysvětlil, že cílem rozpočtu bylo zachovat kontinuitu při čerpání 

fondu. Rozpočet očekává větší plnění v roce 2017. 

M. Havelková za studijní komisi vyjádřila souhlasné stanovisko s rozpočtem stipendijního 

fondu. Komise má pouze obavu, aby doktorská stipendia na mobilitu po sloučení se stipendii 

za výuku nebyla využívána jiným způsobem. 

Proběhla diskuze ohledně parametrů rozpočtu. 

 
Usnesení č. 10: AS FSV UK schvaluje Rozpočet stipendijního fondu na rok 2017. 

Pro: Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Čermák, Fischerová, Havelková, Höfer, 

Ježek, Svobodová 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Červinka 

Nepřítomni: Angelovská, Svoboda, Švec, Weiss, Martiník, Musilová, Štefaniková, Ulrich  

Schváleno 
 

8. Různé 
 

a. Schválení nového jednatele AS FSV UK - Mgr. Tereza Svobodová  
 
D. Emler uvedl důvod změny jednatele AS FSV UK, kdy současný jednatel Bc. Miroslav 

Čermák stráví následující semestr na ERASMUS+ pobytu, a stručně představil Mgr. Terezu 

Svobodovou. 

 
Usnesení č. 11: AS FSV UK schvaluje Mgr. Terezu Svobodovou jednatelkou AS FSV UK.  

Pro: Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Čermák, Fischerová, Havelková, 

Höfer, Ježek 

Proti: nikdo 

Zdržel se: Svobodová 

Nepřítomni: Angelovská, Svoboda, Švec, Weiss, Martiník, Musilová, Štefaniková, Ulrich  

Schváleno 
 
 
 

b. Termíny zasedání AS FSV UK v LS a. r. 2016/2017 



 
Usnesení č. 12: AS FSV UK stanovuje termíny svých zasedání na 7. 3., 11. 4., 2. 5., 25. 5. 

a 6. 6. vždy od 15.00 v místnosti H212.  

Pro: Červinka, Ditrych, Emler, Halada, Novotný, Paulus, Čermák, Fischerová, Havelková, 

Höfer, Ježek, Svobodová 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Nepřítomni: Angelovská, Svoboda, Švec, Weiss, Martiník, Musilová, Štefaniková, Ulrich 

Schváleno 
 

c. ERASMUS+ výběrová řízení 
 
M. Červinka vznesl dotaz, jak dopadla jednání ohledně kvót na jednotlivé instituty. Stále 

nejsou dané počty studentů, kteří budou moci vycestovat za daný institut. 

 
Zapsali: Miroslav Čermák a Tereza Svobodová 


